
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 28. juli 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1201
I DR Nyheder den 28. juli 2011 fremgår det, at SKAT ikke mener, at politiet
tager sig af sager, hvor mistænkte sluger kokain og indsmugler det til Dan-
mark. Kan ministeren bekræfte, at politiet ikke en eneste gang i år har foreta-
get undersøgelser af sådanne personer? I samme anledning beder SKAT om
at få beføjelser til at selv at foretage de nødvendige undersøgelser vedrøren-
de "kokainslugere." Hvordan forholder ministeren sig til dette forslag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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